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Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 19.6.2025 vo štvrtok 

o 18:00 hod. v priestoroch zasadacej miestnosti Obecného úradu Obce Lúka 

 

Počet poslancov:  7 

Prítomní poslanci: 4 – Miroslav Jánošík, Ing. Oliver Kačina, Mária Kaducová, Pavol 

Šprlák – Zmora 

Neprítomní poslanci: 3 - Zuzana Fulková, Peter Gajdošech, Kristína Vöröšová 

Ostatní prítomní:  Vladimír Vöröš – starosta obce; Zuzana Frťalová – ekonómka 
Obecného úradu Obce Lúka; JUDr. Stanislava Zervanová – 

pracovníčka obecného úradu; Ing. Adrián Ševčík – hlavný 

kontrolór; ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 
 
 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom plánovanom zasadnutí prerokovalo: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Správa hlavného kontrolóra Obce Lúka k Záverečnému účtu Obce Lúka za rok 2024 

5. Záverečný účet Obce Lúka za rok 2024 – schválenie 

6. Konsolidovaná účtovná závierka Obce Lúka za rok 2024 

7. Zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO Lúka na 

pozemku p. č. 714/1 v k. ú. Lúka – schválenie 

8. Dotácia z rozpočtu Obce Lúka, žiadateľ: Miestny športový klub Lúka, vo výške:  2 

500,- EUR na pokrytie nákladov jesennej sezóny od 1.7.2025 do 31.12.2025 - 

schválenie 

9. Úprava rozpočtu Obce Lúka na rok 2025 k 30.6.2025 – schválenie 

10. Úprava rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka na rok 2025 k 30.6.2025 – 

schválenie 

11. Plnenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na 1.1. - 30.6.2025 

12. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na 1.7. - 31.12.2025 

- schválenie 

13. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy, byt č. 3, NBD 264 – schválenie; Žiadosť o 
predĺženie nájomnej zmluvy, byt č. 4, NBD 264 – schválenie; Žiadosť o predĺženie 

nájomnej zmluvy, byt č. 7, NBD 264 – schválenie 

14. Príjmy a výdavky Obce Lúka na materskú školu v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 

Lúka v roku 2024 – prerokovanie nezrovnalostí 

15. Interpelácie poslancov 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

Starosta Obce Lúka otvoril zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka a privítal prítomných 
poslancov aj ostatných prítomných hostí na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. Starosta Obce 
Lúka skonštatoval, že sú prítomní 4 poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka t. j. Obecné 

zastupiteľstvo Obce Lúka je uznášania schopné. 
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Starosta Obce Lúka určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Stanislavu Zervanovú. Za jej overovateľov určil 
poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka Máriu Kaducovú a Pavla Šprláka-Zmora. Za vyhotoviteľa 
zvukového záznamu určil poslanca Miroslava Jánošíka. 

2. Schválenie programu zasadnutia 

Starosta Obce Lúka skonštatoval, že pozvánka aj podklady na zasadnutie dnešného Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka boli zaslané všetkým poslancom Obecného zastupiteľstva Obce Lúka formou 
emailu. Požiadal prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o vyjadrenie k predloženému 
programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík: navrhol nový bod 7. zhotovenie a zverejňovanie zvukových záznamov zo 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Starosta Obce Lúka: buď sa tento návrh prerokuje v diskusii alebo to bude nový samostatný bod 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík: navrhol to ako nový bod 7. 

JUDr. Stanislava Zervanová: je potrebné zmeniť starú internú smernicu o nakladaní so zvukovým 
záznamom z rokovania Obecného zastupiteľstva v Lúke formou dodatku k pôvodnej smernici alebo 

pôvodnú smernicu zrušiť a prijať novú smernicu. 

Poslanec Miroslav Jánošík: o tomto spôsobe sa môžeme baviť v novom bode. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: treba špecifikovať druh zvukového záznamu; Obec Lúka takéto zverejnenie 
určite zvládne. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: či to bude mať pridanú hodnotu pre obyvateľov Obce Lúka. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: audio záznam je dôležitý, aby poslucháč vedel, kto čo povedal, lebo pri 
zvukovom zázname to nemusí byť zreteľne jasné. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/44/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

nový bod 7. zhotovenie a zverejňovanie zvukového a audio záznamu zo zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka na webe Obce Lúka, ostatné body sa posunutú v číselnom rade. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/44/2025. 

Starosta Obce Lúka prečítal upravený program dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a vyhotoviteľa 

zvukového záznamu 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Plnenie uznesení 

4. Správa hlavného kontrolóra Obce Lúka k Záverečnému účtu Obce Lúka za rok 2024 

5. Záverečný účet Obce Lúka za rok 2024 – schválenie 

6. Konsolidovaná účtovná závierka Obce Lúka za rok 2024 

7. Zhotovenie a zverejňovanie zvukového a audio záznamu zo zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva Obce Lúka na webe Obce Lúka 

8. Zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO Lúka na 

pozemku p. č. 714/1 v k. ú. Lúka – schválenie 
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9. Dotácia z rozpočtu Obce Lúka, žiadateľ: Miestny športový klub Lúka, vo výške:  2 
500,- EUR na pokrytie nákladov jesennej sezóny od 1.7.2025 do 31.12.2025 - 

schválenie 

10. Úprava rozpočtu Obce Lúka na rok 2025 k 30.6.2025 – schválenie 

11. Úprava rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka na rok 2025 k 30.6.2025 

– schválenie 

12. Plnenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na 1.1. - 

30.6.2025 

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na 1.7. - 

31.12.2025 - schválenie 

14. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy, byt č. 3, NBD 264 – schválenie; Žiadosť o 

predĺženie nájomnej zmluvy, byt č. 4, NBD 264 – schválenie; Žiadosť o predĺženie 

nájomnej zmluvy, byt č. 7, NBD 264 – schválenie 

15. Príjmy a výdavky Obce Lúka na materskú školu v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 

Lúka v roku 2024 – prerokovanie nezrovnalostí 

16. Interpelácie poslancov 

17. Diskusia 

18. Záver 

UZNESENIE č. U/45/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

upravený program dnešného zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/45/2025. 

3. Plnenie uznesení 

Starosta Obce Lúka požiadal hlavného kontrolóra Obce Lúka o vykonanie kontroly uznesení. 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 12.11.2024: 

Uznesenie U/81/2024 – schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku – parcele registra „C“ 
evidovanej na katastrálnej mape, parcelné číslo 555/1 v k. ú. Lúka zapísaného na liste vlastníctva č. 1 
vedeného Okresným úradom Nové Mesto nad Váhom, katastrálny odbor, pre k. ú.: Lúka v prospech: 
Západoslovenská distribučná a.s., sídlo: Čulenova 6, 816 47  Bratislava, IČO: 36 361 518, v rozsahu 
uvedenom v geometrickom pláne vyhotovenom dňa 31.07.2024 spoločnosťou RMG Ing. Rastislav Mikláš, 
so sídlom: M. R. Štefánika 12, 915 01  Nové Mesto nad Váhom, IČO: 43 114 458, autorizačne overenom 
dňa 31.07.2024 Ing. Rastislavom Miklášom, úradne overenom dňa 07.08.2024 Ing. Ľubicou 
Balažovičovou číslo: G1-631/2024, za jednorázovú odmenu v sume 760,- eur (slovom: sedemstošesťdesiat 
eur) - podpísané, plní sa 

Uznesenie zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 27.2.2025: 

Uznesenie U/10/2025 – schválenie úpravy obecnej zelene na verejných priestranstvách, opravu a 
údržbu strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka, v sume 15,40 eur s DPH za 1 hodinu úpravy obecnej 
zelene na verejných priestranstvách a opravy a údržby strojov a zariadení vo vlastníctve Obce Lúka, s 
platnosťou od 01.03.2025 do 31.12.2026 - podpísané, plní sa – termín do najbližšieho zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka 
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Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 31.3.2025: 

Uznesenie U/27/2025 – odporúčanie vypracovať a predložiť mandátnej zmluvy na zabezpečenie 
verejného obstarávania medzi Obcou Lúka a spoločnosťou SLAGA (vrátane uvedenia všetkých podmienok 
a kritérií verejného obstarávania) a zmluvy o dielo: kanalizácia a ČOV Lúka medzi Obcou Lúka a víťazom 
verejného obstarávania - podpísané, plní sa – na najbližšom zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka 
ako samostatný bod, aby sa toto uznesenie zmenilo samostatným novým uznesením 

Uznesenie U/29/2025 – schválenie cenovej ponuky predloženej spoločnosťou JCB Transport SK s.r.o., 
so sídlom: 916 33  Lúka 95 na stavebné práce obrubníkov pri novom prechode pre chodcov na ceste 
II/507 v Obci Lúka v sume 1 740,80 eur bez DPH; odporúčanie Starostovi Obce Lúka preveriť možnosť 
iných technických prác na obrubníku – opracovaním pôvodných obrubníkov - podpísané, zrušené 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 26.5.2025: 

Uznesenie U/31/2025 – schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/32/2025 – správa o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo 
dňa 12.11.2024, 27.12.2025 a 31.3.2025 - podpísané, splnené 

Uznesenie U/33/2025 – neschválenie predloženia žiadosti o poskytnutie dotácie v rámci Výzvy na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu na rok 2025 číslo F-2025-DOT03 vyhlásenej 
Ministerstvom cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky na projekt s názvom „Rekonštrukcia 
telocvične ZŠ s MŠ – výmena športovej podlahy“; zabezpečenia realizácie projektu v súlade s podmienkami 

poskytnutia finančných prostriedkov z Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky; 
zabezpečenia finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 10% z 
celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu maximálne 8 000 € - podpísané, splnené 

Uznesenie U/34/2025 – schválenie preloženia bodu ohľadne predloženia žiadosti o poskytnutie dotácie v 
rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu na rok 2025 číslo F-2025-
DOT03 vyhlásenej Ministerstvom cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky na projekt s názvom 
„Rekonštrukcia telocvične ZŠ s MŠ – výmena športovej podlahy“; zabezpečenia realizácie projektu v súlade 
s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov z Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej 
republiky; zabezpečenia finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
10% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu maximálne 8 000 € - podpísané, splnené 

Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka konaného dňa 30.5.2025: 

Uznesenie U/35/2025 – schválenie upraveného programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce 
Lúka - podpísané, splnené 

Uznesenie U/36/2025 – schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka - 
podpísané, splnené 

Uznesenie U/37/2025 – schválenie predloženia žiadosti o poskytnutie dotácie v rámci Výzvy na 
predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu na rok 2025 číslo F-2025-DOT03 vyhlásenej 
Ministerstvom cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky na projekt s názvom „Rekonštrukcia 
telocvične ZŠ s MŠ – výmena športovej podlahy“; zabezpečenia realizácie projektu v súlade s podmienkami 
poskytnutia finančných prostriedkov z Ministerstva cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky; 
zabezpečenia finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 10% z 
celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu maximálne 8 000 € - podpísané, splnené 

Uznesenie U/38/2025 – schválenie prevodu vlastníckeho práva k stavebným objektom: SO 06 Predĺženie 
verejného vodovodu, SO 06.1 Prípojky vodovodu k RD (časť od pripojenia na rozvádzaciu vetvu po hranicu 
nehnuteľnosti – na verejnom priestranstve), SO 07 Predĺženie verejnej kanalizácie, SO 07.1 Prípojky 

kanalizácie k RD (časť od odbočovacieho kusa po hranicu nehnuteľnosti na verejnom priestranstve), SO 
08 – Dažďová kanalizácia, povolených a vybudovaných na základe vodoprávneho povolenia č. k. OU-NM-

OSZP-2024/007103-005 dňa 13.05.2024 do vlastníctva Obce Lúka od spoločnosti KRAPS, s.r.o., SNP 
900/13, 019 01 Ilava, IČO: 43 862 489, za cenu 1,- € za každý stavebný objekt vybudovaný v rámci 
stavby: IBV Lúka za účelom zabezpečenia ich správy a údržby v súlade so zákonom č. 442/2002 Z. z. o 
verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách v platnom znení - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/39/2025 – schválenie správy Obecnej vodohospodárskej spoločnosti Šáchor, spol. s r. o., 
so sídlom Lúka 205, 916 33 Lúka o prevádzkovaní vodohospodárskeho majetku, ktorý Obec Lúka 
nadobudne od spoločnosti KRAPS, s.r.o., SNP 900/13, 019 01 Ilava, IČO: 48 862 489 a to stavebných 
objektov: SO 06 Predĺženie verejného vodovodu, SO 06.1 Prípojky vodovodu k RD (časť od pripojenia na 
rozvádzaciu vetvu po hranicu nehnuteľnosti – na verejnom priestranstve), SO 07 Predĺženie verejnej 
kanalizácie, SO 07.1 Prípojky kanalizácie k RD (časť od odbočovacieho kusa po hranicu nehnuteľnosti – 
na verejnom priestranstve), SO 08 – Dažďová kanalizácia, povolených a vybudovaných na základe 
vodoprávneho povolenia č. k. OU-NM-OSZP-2024/007103-005 dňa 13.05.2024 - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/40/2025 – schválenie zriadenia vecného bremena na priznanie práva uloženia 
inžinierskej siete verejného vodovodu a kanalizácie s ochranným pásmom na pozemkoch vo vlastníctve 
spoločnosti STES spol. s r. o., Kukučínova 476, 019 01 Ilava, IČO: 36 326 968, na parcele registra C-
KN p. č. 559/14, druh pozemku – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 128 m2 a na parcele registra 
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C-KN p. č. 929/141, druh pozemku – ostatná plocha o výmere 2824 m2 zapísané na liste vlastníctva č. 
1352 v k. ú. Lúka; povinný z vecného bremena STES spol. s r. o. zriaďuje v prospech oprávneného z 
vecného bremena Obec Lúka, Lúka 205, 916 33 Lúka, IČO: 00 311 758, vecné bremeno spočívajúce v 
práve vstupu, uloženia, užívania, opravy, údržby verejnej kanalizácie a verejného vodovodu na 
zaťažených nehnuteľnostiach a v práve trvalého prístupu za účelom opravy a údržby verejnej 
kanalizácie a verejného vodovodu na zaťažených nehnuteľnostiach, vecné bremeno sa zriaďuje vrátane 
ochranného pásma verejnej kanalizácie a verejného vodovodu na zaťažených nehnuteľnostiach; 
oprávnený z vecného bremena Obec Lúka je oprávnený v nevyhnutnej miere vstupovať (prechod a 
prejazd) na zaťažené nehnuteľnosti v súvislosti s projektovaním, zriaďovaním, rekonštrukciou, 
modernizáciou, prevádzkovaním a/alebo na účely opráv, údržby verejnej kanalizácie a verejného 
vodovodu a ich pásma ochrany, vrátane potrebných kontrolných a ochranných zariadení a oporných a 
vytyčovacích bodov, odstraňovať a okliesňovať v nevyhnutnom rozsahu stromy a iné porasty ohrozujúce 
bezpečnosť a spoľahlivosť prevádzky verejnej kanalizácie a verejného vodovodu, vrátane potrebných 
kontrolných a ochranných zariadení a oporných a vytyčovacích bodov a umiestňovať na pozemku 
orientačné označenia; vecné bremeno sa zriaďuje na dobu určitú, a to do okamihu nadobudnutia 
vlastníckeho práva k Zaťaženej nehnuteľnosti Obcou Lúka - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/41/2025 – schválenie zrušenia uznesenia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 
27.2.2025 číslo U/11/2025 v časti: Obecné zastupiteľstvo v Lúke schvaľuje dofinancovanie vybudovania 

„Prechodu pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka“ z vlastných finančných prostriedkov Obce Lúka v 
maximálnej výške 2 000,- eur- podpísané, splnené 

Uznesenie U/42/2025 – schválenie dofinancovania vybudovania bezbariérového prístupu no 

novovybudovaný „Priechod pre chodcov na ceste II/507 v Obci Lúka“ z vlastných finančných prostriedkov 
Obce Lúka v maximálnej výške 500,- eur - podpísané, plní sa 

Uznesenie U/43/2025 – odporúča Starostovi Obce Lúka nechať vypracovať štúdiu využiteľnosti a 
prevádzkových nákladov stavby – kanalizácia a ČOV Lúka z pohľadu Obce Lúka a obyvateľov Obce Lúka 
pri rozpočte nákladov vo výške 3 000 000,- € - podpísané, splnené 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/46/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

správu o plnení uznesení zo zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka zo dňa 12.11.2024, 
27.2.2025, 31.3.2025, 26.5.2025 a 30.5.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/46/2025. 

4. Správa hlavného kontrolóra Obce Lúka k Záverečnému účtu Obce Lúka za rok 2024 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Hlavnému kontrolórovi Obce Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka prezentoval prítomným Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 
záverečného účtu obce Lúka za rok 2024, ktorý bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote na úradnej aj 
internetovej stránke Obce Lúka: 

V zmysle paragrafu 18f, ods. 1 písmena c) zákona číslo 36/1990 Z. z. o obecnom zriadení v z. n. p. 
predkladám odborné stanovisko k návrhu záverečného účtu obce Lúka za rok 2024 pred jeho schváleným 
Obecným zastupiteľstvom v Lúke. 

Odborné stanovisko k návrhu som spracoval na základe zverejneného predloženého návrhu záverečného 
účtu obce Lúka za rok 2024. 
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A. Východiská spracovania odborného stanoviska 

1. Zákonnosť predloženého záverečného účtu 

1.1. Súlad so všeobecne záväznými právnymi predpismi 

Návrh záverečného účtu bol spracovaný v súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p.. Návrh zohľadňuje aj 
ustanovenia zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy v z. n. p. a zákona č. 
597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení v z. n. p.. 

1.2. Dodržiavanie informačnej povinnosti zo strany obce 

Návrh záverečného účtu obce bol verejne sprístupnený na úradnej tabuli obce a webovej stránke obce v 
zákonom stanovenej lehote t. j. najmenej 15 dní pred jeho schválením v obecnom zastupiteľstve v súlade 
s § 9 ods. 2 zákona číslo 369/1990 zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 16 ods. 9 
zákona číslo 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov. 

1.3. Dodržiavanie povinnosti auditu zo strany obce 

V zmysle § 16 ods. 3 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy je obec povinná dať si overiť 
účtovnú závierku a dodržiavanie ostatných povinností hospodárenia. Táto povinnosť je k dnešnému dňu 

splnená. Audit účtovnej závierky prebehol a správa bude súčasťou schvaľovania záverečného účtu obce 
za rok 2024. 

B. Metodická správnosť predloženého návrhu záverečného účtu 

Predložený návrh záverečného účtu v súlade s § 16 ods. 9 zákona číslo 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách samosprávy v platnom znení obsahuje požadované údaje o týchto oblastiach: 

1. Rozpočet obce na rok 2024 

Rozpočet bol v roku 2024 menený celkovo trikrát a to uzneseniami U/30/2024, U/68/2024 a 
U/91/2024. 

2. Rozbor plnenia príjmov za rok 2024 

Rozpočtované príjmy v sume 1 300 587,16 € boli upravené na 1 607 190,65 € 

z čoho daňové príjmy predstavovali 501 871,12 € cca 31,22% 

 nedaňové príjmy predstavovali 73 913,44 € cca 4,59% 

 príjmy z transakcií predstavovali 71 656,52 cca 4,45% 

 príjmy ZŠ a MŠ 73 970,72 € cca 4,60% 

ostatné príjmy pochádzali z transferov a grantov. 

3. Rozbor čerpania výdavkov za rok 2024 

Rozpočtované výdavky v sume 425 587,16 € boli upravené na 515 106,86 €. 

Bežné výdavky boli v sume 392 049,26 € cca 76,11%. V porovnaní s rokom 2023 prišlo k nárastu 
bežných výdavkov o cca 25%. 

Kapitálové výdavky boli v sume 96 515,02 € a ich čerpanie bolo v súlade so schválenými investičnými 
zámermi, odsúhlasené konkrétnymi uzneseniami OZ Lúka. 

Neobvyklé však bolo ich financovanie, nakoľko boli hradené z bežných príjmov. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka vysvetlil, že bežné výdaje boli v roku 2024 vyššie v porovnaní s rokom 2023. 

Stalo sa to preto, lebo z bežných príjmov sa financovali kapitálové výdaje, čo sa nemalo stať a tento 
postup veľmi ovplyvnil hospodárenie Obce Lúka za rok 2024, lebo bežné výdaje sa majú hradiť z bežných 
príjmov a kapitálové výdaje z rezervného fondu. Preto je výsledok hospodárenia Obce Lúka za rok 2024 
taký nízky. Pracovníčky Obecného úradu Obce Lúka spracovali tabuľku bežných výdajov v porovnaní 
rokov 2022-2024, suma cca 25 000,- eur bla sumárne použitá na kultúrne služby, rozvoj obcí a odpady. 
Na odpad boli naúčtované výdaje skoro 10 000,- eur na opravu traktora. 

4. Prebytok/schodok rozpočtového hospodárenia za rok 2024 

Vyčíslenie prebytku / schodku hospodárenia za rok 2024: 

prebytok bežného rozpočtu ...................................................       + 103 722,60 € 

schodok kapitálového rozpočtu ……………………………..........          - 95 023,70 € 

prebytok finančných operácií ...............................................         + 45 113,94 € 

vylúčenie z prebytku .............................................................         – 30 199,00 € 

Prebytok / schodok hospodárenia za rok 2024 = PREBYTOK         + 23 613,84 € 

Prebytok rozpočtu za rok 2024 v sume + 23 613,84 € zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 
zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
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niektorých zákonov v znení neskorších predpisov bol v rozpočtovom roku 2024 bol dosiahnutý správnym, 
efektívnym a adresným hospodárením Obecného úradu Obce Lúka. 

5. Tvorba a použitie peňažných fondov a iných fondov 

Sociálny fond Suma eur 

ZS k 1.1.2024 0,00 

Prírastky 1 355,66 

Úbytky 1 355,66 

KZ k 31.12.2024 0,00 

Fond opráv Suma eur 

ZS k 1.1.2024 8 583,41 

Prírastky 8 403,93 

Úbytky 2 608,57 

KZ k 31.12.2024 14 378,77 

Rezervný fond Suma eur 

ZS k 1.1.2024 38 681,75 

Prírastky 51 680,80 

Úbytky 30 129,28 

KZ k 31.12.2024 60 233,28 

Do 30.6.2025 musí byť na účet rezervného fondu pripísaná suma hospodárenia Obce Lúka za rok 2024, 
čím sa rezervný fond navýši o sumu + 23 613,84 eur. 

6. Bilancia aktív a pasív k 31-12-2024 

Na strane aktív nedošlo počas účtovného obdobia k výrazným zmenám – znížili sa krátkodobé pohľadávky 
a bankové účty. 

Na strane pasív nedošlo v počas účtovného obdobia k výrazným zmenám – znížili sa dlhodobé záväzky a 
výsledok hospodárenia a mierne sa zvýšili krátkodobé záväzky. 

7. Prehľad o vývoji a stave dlhu 

Dodržiavanie pravidiel používania návratných zdrojov financovania: 

Celková suma dlhu obce k 31.12.2024: 

§ 17 ods. 6 písm. a) zostatok istiny k 31.12.2024 0,00 € 

§ 17 ods. 6 písm. b) suma ročných splátok k 31.12.2024 0,00 € 

Zostatok istiny z bankových úverov 0,00 € 

Zostatok istiny z úverov ŠFRB 375 008,59 € 

Zostatok istiny z návratných finančných výpomocí 0,00 € 

Miestne komunikácie 45 946,30 € - tento dlh v roku 2026 zanikne, ostávajú ešte dve splátky voči spol. 
HASS v tomto roku 2025 a v roku 2026. 

Spolu celková suma dlhu obce 420 954,89 € 

Do celkovej sumy sa nezapočítavajú záväzky z úverov ŠFRB 375 008,59 € 

Spolu celková suma dlhu obce upravená o úver zo ŠFRB 45 946,30 € 

Zákonná podmienka podľa § 17 ods. 6 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy bola splnená. 

8. Stav úverov obce lúka k 31-12-2024 

Veriteľ Účel Výška 
poskytnutého 
úveru 

Ročná splátka 
istiny za rok 
2024 

Ročná splátka 
úrokov za rok 
2024 

Zostatok úveru 
(istiny) k 
31.12.2024 

Rok 
splatnosti 

ŠFRB Výstavba 7 bj 205 802,30 6 999,12 944,28 88 831,77 2036 

ŠFRB Výstavba 8 bj 233 983,93 8 132,98 1 158,38 90 279,12 2035 

ŠFRB Výstavba 9 bj 349 008,62 11 410,48 2 060,12 195 897,70 2040 

HASS Miestne komunik. 229 754,30 22 976,00 1 089,46 45 946,30 2026 

 

9. Údaje o nákladoch a výnosoch podnikateľskej činnosti 

Obec Lúka je 50% vlastníkom obecnej vodohospodárskej spoločnosti Šachor s.r.o.. 

Spoločnosť Šachor v roku 2024 hospodárila so schodkom - 23 729 € po zdanení.  

Výnosy z hospodárskej činnosti boli 98 009,00 €. 

Náklady na hospodársku činnosť boli 120 657,00 €. 

V súvahe neboli zaznamenané zásadné zmeny. 
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10. Finančné usporiadanie vzťahov voči obecným rozpočtovým organizáciám 

Prostriedky zriaďovateľa, vlastné prostriedky RO 

 
Rozpočtová organizácia 

Suma poskytnutých 
finančných prostriedkov na 

rok 2024 

Suma skutočne použitých 
finančných prostriedkov na rok 

2024 

 
Rozdiel 

Základná škola s MŠ 173 000,00 173 000,00 0,00 

 

Prostriedky od ostatných subjektov verejnej správy, napr. zo ŠR 

 

Rozpočtová organizácia 

Suma poskytnutých 
finančných prostriedkov na 
rok 2024 

Suma skutočne použitých 
finančných prostriedkov na rok 
2024 

 

Rozdiel 

Základná škola s MŠ 1 066 671,55 1 038 270,95 28 400,60 

 

Dotácia je účelovo viazaná na bežné výdavky ZŠ s MŠ, bola zo ZŠ prevedená na dotačný účet Obce Lúka v 
decembri 2024, v januári 2025 Obec Lúka dotáciu prevedie na účet ZŠ a dotácia bude ZŠ použitá do 
31.3.2025. 

11. Záver  

Návrh záverečného účtu obce Lúka bol spracovaný v súlade s príslušnými ustanoveniami  §16 zákona o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa §16 ods. 5 
zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

V zmysle §16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúčam obecnému 
zastupiteľstvu uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu za rok 2024 výrokom: 

„celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“ 

Starosta Obce Lúka: vyjadril sa k splátka za Prielohy HASS, išlo o investíciu okolo 200 000,- eur s 
úrokom 2% ročne; odpad – prečo sa tam dali výdaje na opravu traktora, jedná sa o objektívne náklady, 
traktor sa používa hlavne na likvidáciu odpadu. 

Poslanec Miroslav Jánošík: poďakoval sa pracovníčkam Obecného úradu Obce Lúka aj hlavnému 
kontrolórovi Obce Lúka za vypracovanie Záverečného účtu Obce Lúka za rok 2024; cesta Prielohy – za jej 

vybudovanie sám hlasoval, nebol proti jej vybudovaniu. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/47/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie 

na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce Lúka za rok 2024. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/47/2025. 

5. Záverečný účet Obce Lúka za rok 2024 - schválenie 

Starosta Obce Lúka otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: žiadal o objasnenie, že v roku 2024 Obec Lúka minula o 25% viacej ako v 
roku 2023; bolo prijaté aj Uznesenie U/91/2024; 16.12.2024 sme očakávali prebytok 130 920,- eur. 
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Zuzana Frťalová: spolu s JUDr. Stanislavou Zervanovou navrhovali, aby sa táto suma nedávala do 
očakávaného prebytku za rok 2024, lebo v tom čase k 16.12.2024 Obec Lúka mala naúčtované všetky 
príjmy aj výdaje k tomuto dátumu, ale Základná škola s materskou školou nemala zaúčtované výdaje za 
posledný kvartál t.j. Základná škola mala zaúčtované výdaje k 30.9.2024, čo veľmi skreslilo očakávaný 
výsledok hospodárenia Obce Lúka za rok 2024; stalo sa to, že Obec Lúka mala zaúčtované všetky príjmy 
aj vlastné aj školské k 16.12.2024 a výdaje Obce Lúka k 16.12.2024 a výdaje Základnej školy k 
30.9.2024; Základná škola má mesačné príjmy okolo 60 000,- eur, čo veľmi skreslilo výsledok 
hospodárenia Obce Lúka za rok 2024. 

Poslanec Miroslav Jánošík: do budúcnosti by bolo vhodné oddeliť Obecný úrad Obce Lúka a Základnú 
školu Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová: dohodla sa s účtovníčkou Základnej školy, aby robila zaúčtovanie výdajov priebežne, 
aby výdaje Základnej školy neskreslili celkový rozpočet Obce Lúka, lebo čerpanie rozpočtu Základnej 
školy nadväzuje na čerpanie rozpočtu Obce Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: Základná škola hospodári na príspevková organizácia ku koncu roka s 
nulovým hospodárením t.j. aké bude mať príjmy, také musí mať aj výdaje; keď počas roka dôjde k posunu 
dátumov, teda k určitému dátumu má Obec Lúka zaúčtované príjmy a Základná škola k tomuto dátumu 
nemá zaúčtované výdaje, táto skutočnosť skreslí čerpanie rozpočtu Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík: je treba sa takémuto postupu do budúcnosti vyvarovať, lebo je potrebné 

občanovi vysvetliť, prečo k 16.12.2024 bol očakávaný výsledok 130 920,- eur a k 31.12.2024 v sume     
23 613,84 eur. 

Zuzana Frťalová: ku koncu roka 2024 boli do podateľne Obce Lúka doručené faktúry, ktoré musela Obec 

Lúka uhradiť, ale v čase zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka dňa 16.12.2024 pracovníčky 
Obecného úradu Obce Lúka o týchto faktúrach nevedeli, preto sa aj zvýšili ku koncu roka bežné výdaje 
Obce Lúka cez 20 000,- eur. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: do budúcna je potrebné oddeliť Obec Lúku od Základnej školy a je 
potrebné vysvetlenie pre občanov ohľadne skresleného predpokladaného a skutočného hospodárenia 
Obce Lúka 2024. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/48/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

schvaľuje Záverečný účet Obce Lúka za rok 2024 a celoročné hospodárenie Obce Lúka za rok 2024 bez 
výhrad 

- berie na vedomie 

prebytok rozpočtu Obce Lúka za rok 2024 vo výške + 23 613,84 € 

- schvaľuje 

použitie prebytku rozpočtového hospodárenia Obce Lúka za rok 2024 vo výške + 23 613,84 € na tvorbu 
rezervného fondu, ktorý bude vedený na samostatnom bankovom účte Obce Lúka, IBAN: SK94 5600 
0000 0058 0282 9008. 

Hlasovanie: 

ZA 3 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     1 hlas 

Miroslav Jánošík      Pavol Šprlák-Zmora 
Ing. Oliver Kačina 

Mária Kaducová 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/48/2025. 

6. Konsolidovaná účtovná závierka Obce Lúka za rok 2024 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Zuzane Frťalovej ekonómke Obecného úradu Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová: Konsolidovaná účtovná závierka Obce Lúka za rok 2024 je vypracovaná, riadne 
zverejnená a predložená; sú skonsolidované Základná škola s materskou školou aj Šáchor; následne bude 
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konsolidácia predložená audítorovi, ktorý k nej vypracuje Správu audítora ku konsolidovanej účtovnej 
závierke Obce Lúka za rok 2024. 

Prestávka: 19:19 – 19:25 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/49/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

Konsolidovanú účtovnú závierku Obce Lúka za rok 2024. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/49/2025. 

7. Zhotovenie a zverejňovanie video a audio záznamu zo zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva Obce Lúka na webovej stránke Obce Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka otvoril diskusiu k tomuto bodu programu. 

Poslanec Miroslav Jánošík: navrhol zhotovenie a zverejnenie video a audio záznamu zo zasadnutí 
Obecného zastupiteľstva Obce Lúka na webovej stránke Obce Lúka; niektorí ľudia si nechcú čítať 
zápisnicu, preto navrhol zverejnenie video a/alebo audio záznamu; takýto postup nie je v dnešnej dobe 
nejaký neštandard ani nadštandard. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: zverejnenie video-vizuálneho záznamu, aby občania videli, kto čo prednesie 

Pán Meliš: treba zistiť, či by to občania chceli alebo nie; radšej si prečíta zápisnicu, ako by pozeral video, 
lebo viaceré body sa zbytočne naťahujú. 

Poslanec Miroslav Jánošík: nemusí byť iba audio záznam, je aj za video záznam; treba zistiť, aké to bude 
obnášať náklady; pani Zervanová ako zapisovateľka má veľmi ťažkú úlohu, lebo nie vždy je zapísané 
všetko to, ako kto čo povedal. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: treba zistiť náklady na uloženie záznamu na webe Obce Lúka, zistiť aj 
archiváciu, aj spôsob nahrávania záznamu na web Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová: treba zmeniť smernicu podľa toho, ako sa bude vyhotovovať záznam a ako sa s ním 
bude nakladať. 

JUDr. Stanislava Zervanová: veľmi rada by spisovala iba jednoduché znenie zápisnice zo zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva Obce Lúka; už teraz sme prekročili povolený rámec od spol. webex, ktorá Obci 
Lúka navýšila platbu za kapacitu; jedná sa o zverejnené údaje na webovej stránke Obce Lúka; treba 
osloviť spoločnosť webex, aké budú náklady, aké sú kapacity webu a ako sa budú záznamy zverejňovať 
na webe Obce Lúka; zápisnice zo zasadnutí Obecných zastupiteľstiev Obce Lúka sú zverejnené natrvalo, 
ich časové pásmo nie je uhradené; ak sa bude zverejňovať aj záznam zo zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka, zápisnicu bude potrebné spísať skoro doslovne, aby sa nestalo, že pri vypočutí 
záznamu bolo povedané niečo, čo nie je spísané v písomnej zápisnici; niektorí občania sú prečítajú napr. 
osemnásť stranovú zápisnicu, iní si radšej vypočujú štvorhodinový záznam; ale to nič nemení na tom, že 
zápisnica by mala byť spísaná podrobne, aby korešpondovala so zverejneným záznamom. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: záznam by mal byť zverejnený na webe Obce Lúka, kde bude zverejnená aj 
písomná zápisnica. 

Poslanec Miroslav Jánošík: dnes vieme usmerniť občana, aby si vedel nájsť odkaz, kde bude zverejnený 
záznam zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka; video je náročnejšie ako zvukový záznam; 
vyjadril sa ohľadne smernice, je potrebné použiť interpretačné stanovisko; smernicou určí Starosta Obce 
Lúka, kde a ako bude zverejnený záznam zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

JUDr. Stanislava Zervanová: treba sa dohodnúť, či sa stará smernica zruší alebo zmení dodatkom. 
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Poslanec Miroslav Jánošík: Starosta Obce Lúka toto musí navrhnúť sám, lebo je to interná smernica; 
lepšie zrušiť pôvodnú a vypracovať novú. 

Starosta Obce Lúka: žiadna obec v okolí toto nemá, chceme mať v Obci Lúka také veci, ktoré nie sú ani v 
parlamente; pasujeme sa, aby sme boli pápežskejší ako pápež; myslí si, že keby nebol starostom on sám, 
takéto veci by sa na obci ani nediali; keď nebude starostom, viaceré veci sa zrušia ako aj napr. táto 
smernica. 

Pán Meliš: dopytoval sa, či sa písomná zápisnica zruší, nebude už zverejnená na webe obce, bude na 
webe zverejnený iba video záznam. 

JUDr. Stanislava Zervanová: nie, zápisnica sa bude naďalej spisovať a záznam sa bude tiež zverejňovať na 
webe obce. 

Poslanec Miroslav Jánošík: je pravdou, že keby bol starostom niekto iný, nenavrhol by túto smernicu, 
lebo starosta hovorí ľuďom niečo iné ako to, čo sa stalo na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Lúka; 
chce, aby bolo v zápisnici spísané naozaj to, čo sa na zasadnutí Obecného zastupiteľstva naozaj udialo. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/50/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starosti Obce Lúka preveriť spôsob a finančné náklady zverejňovania audio príp. video záznamu na webe 
obce z hľadiska dĺžky zverejnenia 

- odporúča 

Starosti obce Lúka zabezpečiť zrušenie Smernice o nakladaní so zvukovým záznamom z rokovania 
Obecného zastupiteľstva v Lúke a predloženie novej smernice ohľadne video príp. audio záznamu zo 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/50/2025. 

8. Zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO Lúka na 

pozemku p. č. 714/1 v k. ú. Lúka - schválenie 

Starosta Obce Lúka oboznámil prítomných, že k postavenie plachtovej haly bude potrebné stavebné 

povolenie; oslovil projektanta ohľadne vypracovania projektu, ktoré bude stáť 975,- eur. 

JUDr. Stanislava Zervanová: poslancom bola poslaná nová cenová ponuka plachtovú halu v sume 7 790,- 
eur bez DPH, 9 582,- eur s DPH. 

Poslanec Miroslav Jánošík: bude potrebné vynaložiť ešte ďalšie finančné náklady. 

Starosta Obce Lúka: potrebné vyrovnanie pozemku, urobiť statiku, zabezpečenie elektriny; bolo by 
vhodné, aby aj hasiči pomohli svojpomocne. 

Zuzana Frťalová: je potrebné vedieť celkové náklady za zakúpenie haly aj ostatné s tým súvisiace náklady, 
aby sa vedel podľa toho upraviť aj rozpočet. 

Poslanec Miroslav Jánošík: hasiči by mali pomôcť a hlavne by malo povedať, s čím môžu pomôcť. 

Starosta Obce Lúka: bude potrebné rozobrať jestvujúci plot a vybudovať novú vstupnú bránu. 

Poslanec Miroslav Jánošík: je potrebné naceniť všetky náklady s tým spojené. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: orientácia je správne navrhnutá? 

Starosta Obce Lúka: hala bude umiestnená smerom k domu. 

Andrej Krajčí: orientácia je správna, je potrebný aj manipulačný priestor. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: lepší by bol priamy vjazd z cesty, čo by obnášalo aj nižšie náklady. 
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Starosta Obce Lúka: ukázal poslancom návrh umiestnenia haly. 

Poslanec Miroslav Jánošík: navrhol nacenenie prác pri umiestnení haly s výjazdom na cestu v porovnaní 
s výjazdom smerom na ihrisko, aby bolo väčšie odstavné miesto. 

Andrej Krajčí: bolo by vhodné mať pre hasičské autá k dispozícii aj stojisko. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: poslanci to chcú schváliť, len je potrebné sa dohodnúť, ako bude hala 
umiestnená, s akým výjazdom. 

Poslanec Miroslav Jánošík: treba vedieť, aké budú náklady na makadam pri vybudovaní výjazdu a 
stojiska pre hasičské autá. 

JUDr. Stanislava Zervanová: navrhla schváliť zakúpenie plachtovej haly, zaplatenie projektu a nechať 
vypracovať cenové ponuky ohľadne nevyhnutných nákladov; aby sa mohla nateraz objednať plachtová 
hala, nechať vypracovať projekt potrebný k stavebnému povoleniu a určiť strop nevyhnutných nákladov 
spojených so stavbou. 

Poslanec Miroslav Jánošík: poslanci idú schvaľovať niečo a chýbajú im potrebné podklady. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/51/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

zakúpenie plachtovej haly pre účely parkovania hasičskej techniky DHZO Lúka na pozemku p. č. 714/1 v 
k. ú. Lúka v sume 9 582,- eur s DPH. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/51/2025. 

UZNESENIE č. U/52/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

vypracovanie projektovej dokumentácie na umiestnenie plachtovej haly v sume 975,- eur; 

- odporúča 

Starostovi Obce Lúka zistiť nevyhnutné náklady spojené s realizáciou stavby. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/52/2025. 
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9. Dotácia z rozpočtu Obce Lúka, žiadateľ: Miestny športový klub Lúka, vo výške: 
2 500,- EUR na pokrytie nákladov jesennej sezóny od 1.7.2025 do 31.12.2025 - 

schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo JUDr. Stanislave Zervanovej. 

JUDr. Stanislava Zervanová: predložila poslancom zúčtovanie a tabuľky nákladov MŠK podľa druhu 
výdajov, náklady na ihrisko za rok 2025. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: informoval o aktuálnej situácii v MŠK Lúka; niektorí hráči v MŠK Lúka 
skončili; hráčom je preplácané cestovné, pri zápasoch vonku; vyberá sa vstupné na domácich zápasoch; s 
majiteľom ŠPORTBARU je dohodnuté občerstvenie sponzorsky; predseda MŠK Lúka pripravuje registráciu 
na poberanie 2%; pri prestupe hráčov sa musí zaplatiť výchovné, ktoré sa platí odstupujúcemu klubu; je 
potrebných okolo 4-5 prestupov; doteraz bol tréner dobrovoľný, je možné, že od novej sezóny budú 

náklady na nelokálneho trénera; na novú sezónu jesennú bude potrebných okolo 3 000,- eur. 

Poslanec Miroslav Jánošík: poďakoval sa za vypracované podklady od p. Zervanovej, ale aj poslancovi Ing. 
Oliverovi Kačinovi ohľadne fungovania MŠK Lúka, aby mali poslanci prehľad o nákladoch MŠK Lúka aj 
poslancovi Pavlovi Šprlákovi-Zmora, ktorý sa zúčastňuje ako člen výboru MŠL Lúka stretnutí; pýtal sa na 
odmenu hospodára, čo robí, lebo kosí niekto iný a nie hospodár; odmena hospodára tvorí asi tretinu 
nákladov Obce Lúka na MŠK Lúka; pamätá si, hospodár má aj kosiť ihrisko; podľa dostupných informácií 

na jesennú sezónu bude MŠK Lúka potrebovať dotáciu 3 000,- eur, ktorá je vyššia, lebo sa v novej sezóne 
budú platiť prestupy. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: je potrebné zaplatiť aj poplatok za hosťovanie. 

Starosta Obce Lúka: dotácia na jarnú sezónu bola dohodnutá na 2 500,- eur a na jesennú sezónu bude 
potrebných 3 000,- eur. 

JUDr. Stanislava Zervanová: vyúčtovanie nákladov nebolo za celý polrok, náklady boli iba za polovicu 
júna 2025 a preto celá dotácia za prvý polrok 2025 nebola vyčerpaná. 

Poslanec Miroslav Jánošík: na MDD tam nikto z MŠK Lúka nebol a nepomohol s akciou. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: predsedom MŠK Lúka je Ján Galbavý, ktorého treba osloviť, aby futbalisti 
pomohli pri obecných akciách; pri konaní akcie MDD nebol predseda MŠK Lúka oslovený. 

Poslanec Miroslav Jánošík: oslovovanie futbalistov pri konaní obecných akcií treba doriešiť, je potrebné 
ich oslovovať; iných členov obecných organizácií nie je potrebné osloviť, vždy prídu pomôcť; vyzdvihol, že 
futbalisti pomohli so závlahou. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: informoval prítomných o vybudovaní závlah; celkové náklady do cca 4 000,- 
eur; pomáhali svojpomocne asi päť dní, spustených je desať okruhov z dvanástich, polieva sa automaticky 
v noci, je tak meteosnímač. 

Starosta Obce Lúka: vyzdvihol prácu poslanca Ing. Olivera Kačinu a pána Adamusa; celkové ročné 
náklady na MŠK Lúka vyšli na cca 11 000,- eur; v nákladoch za MŠK Lúka je uvedená suma výške          
5 100,- eur za vykurovanie plynom všetkých priestoroch MŠK, nie len za ohrev vody. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: zlepšila sa disciplína futbalistov; dopytoval sa na zálohové platby za plyn, 
ktoré sú veľmi vysoké. 

Starosta Obce Lúka: dodávka plynu bude od iného dodávateľa, je možné, že bude platba za plyn nižšia; aj 
pri konečnom vyúčtovaní je preplatok. 

JUDr. Stanislava Zervanová: zálohové platby za plyn pre MŠK Lúka sú mesačne 610,- eur; dodávateľa 
sme kontaktovali, aby sa zálohové platby znížili, keďže po vyúčtovaní roka nám dodávateľ vracia vysoký 
preplatok; s dodávateľom plynu sa veľmi ťažko komunikuje, resp. vôbec s Obcou Lúka nekomunikuje; 
poslali sme mu požiadavku na zníženie zálohových platieb za plyn na obe odberné miesta; od marca 2025 
Obci Lúka dodávateľ pravidelne vracia Obci Lúka sumu 424,- eur, ale za obidve odberné miesta t.j. aj za 
MŠK Lúka aj za Obecný úrad, ale nemáme žiaden prípis k vráteniu platby, tak nevieme určiť, koľko 
dodávateľ vracia za MŠK Lúka a koľko za Obecný úrad; konečnú sumu spotreby plynu sa dozvieme zase 

na konci zúčtovania. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: náklady za plyn nie sú reálne; dopytoval sa na hospodára MŠK Lúka; 
hlavne sa pýtal o kosení; hospodár Obec Lúku stojí mesačne 388,- eur; sú tam vyúčtované aj náklady za 
kosenie. 

Starosta Obce Lúka: kosenie sa vždy platilo zvlášť; jedno kosenie ihriska je 20,- eur. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: pýtal sa hlavného kontrolóra Obce Lúka, či máme prehľad o všetkých 
pracovných zmluvách a dohodách, aby mali poslanci prehľad, čo sa komu, ktorému zamestnancovi platí; 
akú pracovnú náplň má ktorý zamestnanec. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: videl zmluvu, keď bol na kontrole Obecného úradu. 

Starosta Obce Lúka: hospodár nemal kosiť, kosenie malo byť samostatne platené; hospodár má prať 
dresy, pranie dresov cez čistiareň by bolo drahšie; hospodár má aj pripravovať ihrisko na zápas - 
lajnovanie, vešať sitá, má na kontrolu ihrisko; v prvej pracovnej zmluve mal hospodár uvedené aj kosenie, 
ktoré tam ale nemalo byť; JUDr. Stanislava Zervanová tam kosenie uviedla bez príkazu Starostu Obce 
Lúka; potom Starosta Obce Lúka nechal vypracovať pre hospodára MŠK Lúka novú zmluvu, bez kosenia. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: pranie dresov mala najskôr na starosti p. Struháriková, keď skončila 
pracovný pomer, potom JUDr. Stanislava Zervanová. 
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JUDr. Stanislava Zervanová: odmena za polovičný úväzok pani Struhárikovej bola rozdelená medzi 
Zuzanu Frťalovú – upratovanie OÚ a prípravu akcií, JUDr. Stanislavu Zervanovú – pranie dresov a 
upratovanie MŠK po pracovnej dobe, doručovaciu agendu na obci po pracovnej dobe, príprava akcií, 
Milan Zervan – obecná knižnica; takto bola rozdelená mzda p. Struhárikovej za polovičný úväzok; JUDr. 
Stanislava Zervanová okrem prania dresov a upratovania MŠK Lúka stále robí ostávajúcu agendu p. 
Struhárikovej. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: nejedná sa o odmenu pre pracovníčky Obecného úradu, ale keď sa pripočíta 
odmena hospodára MŠK Lúka, Obec Lúka má vyššie výdaje, ako keď bola zamestnaná p. Struháriková; 
náklady na MŠK Lúka sú obrovské. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: 400,- eur mesačne pre hospodára MŠK Lúka za pranie dresov je vysoký 
náklad. 

Starosta Obce Lúka: kosenie hospodár nemal mať zahrnuté v odmene; pracovná zmluva bola zle 
vypracovaná p. Zervanovou, bez príkazu Starostu Obce Lúka dala do pracovnej náplne hospodárovi MŠK 
Lúka aj kosenie, preto bola pracovná zmluva opravená. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: mal by byť v Obci Lúka zamestnaný pracovník, ktorý by kosil všetku 
obecnú zeleň a iný obecné práce. 

Starosta Obce Lúka: poslanci môžu niekoho navrhnúť, kto by takúto prácu robil a Obec Lúka ho 
zamestná; na tieto práce sú na dohodu zamestnaní pracovníci, ale na sezónne práce; o Obec Lúku je 

nateraz postarané, takéto zamestnávanie pracovníkov na sezónne práce pre Obec Lúku je hospodárnejšie. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: zamestnávanie pracovníkov Obce Lúka je v kompetencii Starostu Obce 
Lúka. 

Pán Meliš: nikoho z prítomných, okrem Starostu Obce Lúka, nevidel, že by chodil na traktore. 

Poslanec Miroslav Jánošík: zamestnávanie zamestnancov Obecného úradu Obce Lúka je v kompetencii 
Starostu Obce Lúka; traja poslanci si pamätajú, že hospodár MŠK Lúka bude aj kosiť ihrisko; hospodár 
MŠK sa má starať o objekt; chcel vysvetlenie, aké presne činnosti má hospodár MŠK Lúka robiť a čo Obec 
Lúka bude platiť navyše; odmena hospodára MŠK Lúka za pranie dresov a lajnovanie ihriska je 
neadekvátna vysoká k náplni práce; jedenásť mesiacov sa futbal nehrá. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: futbal sa hrá v priemere desať mesiacov. 

Poslanec Miroslav Jánošík: ihrisko sa kosí pravidelnejšie sedem mesiacov. 

Starosta Obce Lúka: hospodárovi MŠK Lúka povedal, že bude robiť iba sezónne. 

Poslanec Miroslav Jánošík: osobne je toho názoru, že hospodár MŠK Lúka má aj kosiť ihrisko, okrem 
prania dresov, vešania sita, lajnovania ihriska a upratovania; toto má mať všetko vo svojej pracovnej 
náplni za mesačnú odmenu 388,- eur. 

Starosta Obce Lúka: hospodár MŠK Lúka mal aj kosiť, ale kosenie sa mu malo platiť navyše; je rád, že na 
MŠK Lúka je človek, ktorý zamyká a odomyká MŠK Lúka a nikto iný sa tam nedostane. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: prikláňa sa k dotácii pre MŠK Lúka na druhý polrok 2025 vo výške 2 500,- 
eur; ak budú potrebovať ďalšie financie, v novembri alebo v decembri 2025 sa im potrebné financie 
doplatia. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: navrhol, aby sa dotácia na druhý polrok 2025 navýšila na 3 000,- eur; na 
začiatku jesennej sezóny sa musia uhradiť prestupy, preto by dotácia 2 500,- eur nepostačovala; keď sa 
MŠK Lúka dotácia na druhý polrok 2025 navýši o 500,- eur t.j. na 3 000,- eur, neznamená to, že aj celých 
3 000,- eur musia minúť; čo neminú, to potom vrátia. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: podľa vyúčtovania k 19.6.2025 futbalistom ostáva ešte 500,- eur; v 
pozvánke je uvedená dotácia na jesennú sezónu 2 500,- eur, je za túto čiastku. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: navrhol navýšiť dotáciu pre MŠK Lúka na druhý polrok na sumu 3 000,- eur; 
na jeseň sa budú robiť prestupy, čo budú náklady navyše; jesenná časť je finančne náročnejšia ako jarná 
časť. 

Poslanec Miroslav Jánošík: nemá problém neskôr futbalistom schváliť dofinancovanie, ak to budú 

potrebovať. 

Prítomní poslanci sa dohodli, že najskôr budú hlasovať o dotácii na jesennú časť pre MŠK Lúka v sume 
3 000,- eur. Keď sa táto dotácia neschváli, bude sa hlasovať o dotácii v sume 2 500,- eur. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/53/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Lúka pre Miestny športový klub Lúka vo výške 3 000,00 EUR na 
pokrytie nákladov jesennej sezóny od 1.7.2025 do 31.12.2025. 
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Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/53/2025. 

10. Úprava rozpočtu Obce Lúka na rok 2025 k 30.6.2025 - schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Zuzane Frťalovej ekonómke Obecného úradu Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová: materiály boli poslancom zaslané formou tabuľky; navýšenie príjmov 40 860,00 eur – 
odmeny 800 eur OK, PK, OÚ; odmeny pre zamestnancov boli vyplatené v júni za mesiac máj 2025, bude 
sa robiť zúčtovanie vyplatenia odmien - cca 2 700,- eur sa bude vracať, lebo sa jedná o štátne peniaze; 
navyšovali sa príjmy dotácií pre ZŠ – asistenti učiteľa 9 197,- eur, edukačné publikácie 1 254,- eur, 
upravili sa aj ostatné príjmy zo ŠR – tieto položky sú upravené presne na sumy, aké boli načerpané zo ŠR; 
bežné príjmy sa navyšujú o sumu 54 272,23 eur, ponižujú o sumu -17,16 eur; kapitálové príjmy sa 
navyšujú o 760,- eur; výdajová časť sa prispôsobila zvýšeným príjmom a upravovali sa položky vo 
výdajoch presunmi medzi položkami; zmena rozpočtu k 30.6.2025 celkové príjmy obce 1 523 219,12 eur, 
príjmy Obec Lúka 495 537,45 eur; úpravy kapitálového rozpočtu boli robené, lebo o tomto rozhodujú 
poslanci Obecného zastupiteľstva Obce Lúka; rezervný fond je rozdelený na kapitálové výdaje, ale zatiaľ 

sa nečerpal; prebytok hospodárenia Obce Lúka za rok 2024 sa prevedie na účet rezervného fondu, čím sa 
súčasný stav rezervného fondu navýši; schválené náklady na plachtovú halu a dotáciu MŠK Lúka navrhla 
uhradiť z prebytku hospodárenia Obce Lúka za rok 2024. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: navrhol aktualizovať a prehodnotiť kapitálové výdaje Obce Lúka, lebo 
výstavba Domu smútku v tomto roku bude asi nereálna; navrhol upraviť očakávané kapitálové výdaje a 
ponížiť kapitálové výdaje Domu smútku. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: mali by sa do kapitálových výdajov zahrnúť očakávané výdaje za podané 
žiadosti o dotácie pre Obec Lúku. 

Zuzana Frťalová: kapitálový výdaj na Dom smútku sa poníži o 18 600,- eur, 8 000,- eur sa presunie na 
telocvičňu a 10 600,- eur na zakúpenie plachtovej haly. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: navrhol ponížiť celý kapitálový výdaj Domu smútku a rozdeliť ho na 
telocvičňu a plachtovú halu. 

Zuzana Frťalová: 8 000,- eur sa presunie na telocvičňu a 13 757,27 na plachtovú halu; prebytok 
hospodárenia za rok 2024 sa presunie na ČOV. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: ako je to s dotáciou na okná Obecného úradu a MŠK Lúka. 

Zuzana Frťalová: táto spoluúčasť je zahrnutá v rozpočte na kapitálových položkách; ešte je potrebné 
upraviť bežné výdaje, presunúť čiastku na dotáciu MŠK Lúka vo výške 3 000,- eur; navrhla presunúť 
bežný výdaj na plyn MŠK Lúka, tento ponížiť o sumu 3 000,- eur a dotáciu MŠK Lúka navýšiť o sumu 
3 000,- eur. 

Poslanec Miroslav Jánošík: potom sa upravia aj bežné výdaje MŠK Lúka. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: dopytoval sa na počet zamestnancov, ktorým bola vyplatená odmena vo 
výške 800,- eur zo štátnych prostriedkov; či sa jednalo o sumu 800,- eur v čistom alebo v hrubom. 

Zuzana Frťalová: jednalo sa o odsúhlasené odmeny, jednalo sa o štátnu dotáciu 800,- eur v hrubom plus 
odvody zamestnanca. 

JUDr. Stanislava Zervanová: dvaja zamestnanci Obecného úradu, dvadsaťtri zamestnancov Základnej 
školy s materskou školou – ZŠ, MŠ, ŠKD, ŠJ; dotácia na jedného zamestnanca vychádza cez 1 000,- eur. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: navrhnuté sú zmeny aj pri jednotlivých položkách bežných výdajov. 

Zuzana Frťalová: zmeny sú navrhnuté podľa čerpania rozpočtu; položky, ktoré boli prečerpané, sa navýšia 
a položky, ktoré sa nečerpali alebo sa neočakáva, že by sa čerpali, sú ponížené; jedná sa iba presuny 
medzi položkami. 
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Položka Kód 
zdroja 

Ekonomická 
klasifikácia 

Schválený 
rozpočet 

Upravený 
rozpočet pred 
zmenou 

Zvýšenie + 

Zníženie - 

Upravený 
rozpočet po 
zmene 

Bežné príjmy       

Zo štátneho rozpočtu 

okrem transferu na 
úhradu nákladov 

111 312001 0,00 0,00 +40 860,00 40 860,00 

Dotácia ZŠ asistenti 
učiteľa 

111 312012 6 850,00 9 197,00 +9 197,00 18 394,00 

Dotácia ZŠ edukačné 
publikácie 

111 312012 4 417,00 4 417,00 +1 254,00 5 671,00 

Dotácia starostlivosť 
o ŽP 

111 312012 90,00 90,00 +4,51 94,51 

Dotácia REGOB 111 312012 240,00 240,00 -1,41 238,59 

Dotácia registra 
adries 

111 312012 25,00 25,00 +2,60 27,60 

Zúčtovanie 

nedoplatky NBD 
264,265,266 

41 212003 0,00 0,00 +456,00 456,00 

Z prenajatých strojov, 

prístrojov, zariadení 

41 212004 0,00 0,00 +32,00 32,00 

Za vývoz žumpy 41 223001 0,00 0,00 +724,27 724,27 

Dotácia OVHS lesné 

pozemky 

45 322002 0,00 0,00 +1 180,22 1 180,22 

Dotácia matrika 111 312012 2 800,00 2 800,00 -15,75 2 784,25 

Z dobropisov 41 292012 7 500,00 7 500,00 +561,63 8 061,63 

Kapitálové príjmy       

Vecné bremeno 41 239200 0,00 0,00 +760,00 760,00 

Príjmové finančné 
operácie 

      

Prevod fin. prostr. z 

RF 

46 454001 0,00 0,00 +23 613,84 23 613,84 

Bežné výdaje       

Odmeny 111 614 0,00 0,00 +1 600,00 1 600,00 

Telekomunikačné 
služby 

41 632005 1 600,00 1 600,00 -521,73 1 078,27 

Telekomunikačná 
technika 

41 633003 100,00 100,00 +521,73 621,73 

Knihy, noviny 41 633009 250,00 250,00 -13,88 236,12 

Poistenie zmluvné, 
havarijné 

41 634003 160,00 160,00 +12,38 172,38 

Nájomné budov, 

pozemkov 

41 636001 60,00 60,00 +1,5 61,50 

Všeobecné služby 41 637004 9 000,00 9 000,00 -816,04 8 183,96 

Špeciálne služby, 

pohrebné, právne 

41 637005 1 000,00 1 000,00 +641,00 1 641,00 

Poistenie majetku 41 637015 2 500,00 2 500,00 +175,04 2 675,04 

Materiál register 
adries, REGOB 

111 633006 265,00 265,00 +1,19 266,19 

Palivá do kosačky 111 633015 90,00 90,00 +4,51 94,51 

VšZP 111 621 0,00 0,00 +88,00 88,00 

Union 111 623 0,00 0,00 +88,00 88,00 

Nemocenské poistenie 111 625001 0,00 0,00 +22,40 22,40 

Starobné poistenie 111 625002 0,00 0,00 +224,00 224,00 
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Úrazové poistenie 111 625003 0,00 0,00 +12,80 12,80 

Invalidné poistenie 111 625004 0,00 0,00 +48,00 48,00 

Poistenie 
v nezamestnanosti 

111 625005 0,00 0,00 +16,00 16,00 

Rezervný fond 111 625007 0,00 0,00 +76,00 76,00 

Vratky 41 637037 0,00 0,00 +1 744,36 1 744,36 

Vratky ŠR 111 637037 0,00 0,00 +2 796,07 2 796,07 

Všeobecný materiál 
matrika 

111 633006 95,00 95,00 -15,75 79,25 

DPN 41 642015 200,00 200,00 -50,00 150,00 

Poplatky banke 41 637012 450,00 450,00 +50,00 500,00 

Údržba NBD 265 41 635006 500,00 500,00 -500,00 0,00 

Všeobecný materiál 
NBD 8 b.j. 265 

41 633006 200,00 200,00 +189,96 389,96 

Servis, údržba, 

opravy NBD 265 

41 634002 0,00 0,00 +90,00 90,00 

Údržba NBD 264 41 635006 500,00 500,00 -336,22 163,78 

Servis, údržba, 

opravy NBD 264 

41 634002 0,00 0,00 +25,00 25,00 

Všeob. služby NBD 
264 obec 

41 637004 500,00 500,00 +311,22 811,22 

Všeob. služby NBD 
265 obec 

41 637004 500,00 500,00 +1 227,65 1 727,65 

Údržba NBD 266 41 635006 500,00 500,00 -358,00 142,00 

Všeob. služby NBD 
266 obec 

41 637004 500,00 500,00 +431,00 931,00 

Všeobecný materiál 
NBD 9 b.j. 266 

41 633006 200,00 200,00 -73,32 126,68 

MŠK interiérové 
vybavenie 

41 633001 0,00 0,00 +558,00 558,00 

Všeobecný materiál 41 633006 2 000,00 2 000,00 -690,00 1 310,00 

ČOV všeobecné 

služby 

41 637004 0,00 0,00 +690,00 690,00 

Interiérové vybavenie 
domček 

41 633001 500,00 500,00 -221,32 278,68 

Elektrická energia 
múzeum 

41 632001 600,00 600,00 +41,57 641,57 

ZPOZ materiál 41 633006 0,00 0,00 +69,70 69,70 

MLK nákup kníh 41 633009 200,00 200,00 +26,25 226,25 

ZPOZ kultúrne 
podujatia domček 

41 637002 0,00 0,00 +83,80 83,80 

MR oprava rozhl. 
ústredne 

41 635006 3 000,00 3 000,00 -1 062,68 1 937,32 

Poplatky SOZA, RTVS 41 637012 70,00 70,00 +1,34 71,34 

Členské príspevky 
ostatné 

41 642006 550,00 550,00 -200,00 350,00 

DS vodné, stočné 41 632002 100,00 100,0 +200,00 300,00 

Členský príspevok 
ZMOS 

41 642006 550,00 550,00 -207,07 342,93 

Všeobecný materiál 
ZŠ 

41 633006 0,00 0,00 -207,07 207,07 

Všeobecné služby ZŠ 41 637004 0,00 0,00 +550,00 550,00 

Všeobecný materiál 
ŠJ 

41 633006 0,00 0,00 +153,90 153,90 
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Všeobecné služby ŠJ 41 637004 0,00 0,00 +40,00 40,00 

Dôchodci všeobecné 

služby 

41 637004 0,00 0,00 +516,60 516,60 

PHM, oleje, mazivá 45 634001 0,00 0,00 +1 180,22 1 180,22 

Všeobecný materiál 

TJ 

41 633006 700,00 700,00 +713,46 1 413,46 

MŠK všeobecné 
služby 

41 637004 1 000,00 1 000,00 +1 637,20 2 637,20 

Všeobecné služby 41 637004 4 000,00 4 000,00 -3 325,57 674,43 

Nar. dieťaťa príspevok 41 642014 1 000,00 1 000,00 -760,00 240,00 

Všeobecný materiál 41 633006 3 200,00 3 200,00 -347,12 2 852,88 

Poistenie 41 634003 0,00 0,00 +347,12 347,12 

Plyn TJ 41 632001 7 000,00 7 000,00 -3 000,00 4 000,00 

Dotácia TJ 41 642002 2 500,00 2 500,00 +3 000,00 5 500,00 

Kapitálové výdaje       

Výstavba kanalizácie 
a ČOV 

41 717001 22 804,08 24 560,76 +24 373,84 48 934,60 

Prístrešok pri DS 46 717001 21 757,27 21 757,27 -21 757,27 0,00 

Rekonštrukcia 
a modernizácia ZŠ s 
MŠ 

46 717002 0,00 0,00 +8 000,00 8 000,00 

Výstavba DHZ hala 46 717001 0,00 0,00 +13 757,27 13 757,27 

 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/54/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

úpravu rozpočtu Obce Lúka na rok 2025 k 30.6.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/54/2025. 

11. Úprava rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka na rok 2025 k 30.6.2025 - 

schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Zuzane Frťalovej ekonómke Obecného úradu Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová: príjem Základnej školy sa zvýšil o 4 200,- eur na výlet do Anglicka, na čo sa skladali 
rodičia žiakov; pôvodný príjem Základnej školy bol 98 450,03 eur, po navýšení za Anglicko bude 

102 590,03 eur; výdaje sa navýšili o asistentov učiteľa 9 198,- eur, dotácie na odmeny s odvodmi v sume 
27 856,96 eur na PK a v sume 8 031,77 eur na OK, edukačné publikácie 1 254,- eur; v Základnej škole 
sa navrhujú aj zmeny ako presun medzi položkami. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: dopytoval sa, či sa menili aj položky základnej školy ohľadne originálnych 
kompetencií; navrhol na najbližšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka čerpanie rozpočtu za 
2. kvartál 2025. 



19 

Zuzana Frťalová: zmeny medzi položkami v základnej škole sa robili iba s kódom zdroja 111 ako štátne 
prostriedky. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/55/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lúka na rok 2025 k 30.6.2025 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/55/2025. 

12. Plnenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na 1.1.-30.6.2025 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Hlavnému kontrolórovi Obce Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: predložil poslancom Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra v prvom 
polroku 2025, aj keď prvý polrok 2025 dnešným dňom ešte nie je skončený. 

Kontrolná činnosť je vykonávaná v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov, zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, zákona č 357/2015 Z. z. 
o finančnej kontrole a audite v znení neskorších predpisov, zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov, §18 f, ods. 1 pism. b) zákona SNR 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

Kontrola hospodárenia obce  

Pravidelná mesačná kontrolná činnosť: 

• Došlé faktúry 

• Výpisy bankových účtov,  

• Koncové stavy na bankových účtoch 

• Pokladňa 

Kontrola prebiehala pravidelne podľa už dohodnutého režimu. Bez vykázaných zjavných nedostatkov. 
Zverejňovanie fa prebieha v súlade s požiadavkami.  

Pravidelná kvartálna kontrolná činnosť: 

• Došlé a vyšlé faktúry (skutočný stav s účtovným) 

• Hlavná účtovná kniha 

• Čerpanie rozpočtu obce 

Kontrola prebieha pravidelne podľa už dohodnutého režimu. K čerpaniu rozpočtu za 1Q bude venovaný 
samostatný bod v programe OZ. 

Vyjadril spokojnosť s predkladanými podkladmi a s komunikáciou s Obecným úradom Obce Lúka. 

Ostatná kontrolná činnosť: 

• Dodržiavanie rozpočtových pravidiel ZŠ a MŠ 

Po nástupe novej účtovníčky sa situácia výrazne vylepšila. V rozpočte urobila potrebné zmeny 
vykazovania jednotlivých položiek a dostali sme tak správny obraz medzi jednotlivými skupinami. Nakoľko 
však stále neobdržala pomer spotrebovanej energie či už elektriny alebo plynu, nemôže správne účtovať 
spotrebovanú energiu do jednotlivých kategórií a preto má problém dodržať rozpočtové pravidlá. 

Apeloval na Starostu Obce Lúka, aby sa dali do poriadku merače spotreby energií. 
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• Kontrola plnenia schválených uznesení obecného zastupiteľstva 

Podrobne som prešiel všetky zápisnice zo zasadnutí obecného zastupiteľstva za rok 2024 a časť roka 

2025. Skúmal som najmä schválené uznesenia, ich znenia a plnenie. Prijaté uznesenia sú v súlade 
diskutovanými bodmi v programe obecného zastupiteľstva, ktorých sa konkrétne týkali. V kvalite plnenia 
jednotlivých uznesení som nezaznamenal žiadne nedostatky. Jedna oblasť na ktorú by som upozornil je 
časové hľadisko. Nakoľko však k uzneseniam neprijímame na obecných zastupiteľstvách termíny, nie je 
možné toto považovať za nedostatok. 

Aj dnes sa pýtal, do kedy sa uznesenia budú plniť, malo by byť časovo ohraničené ich plnenie. 

Druhá oblasť na ktorú by som upozornil je bod diskusia v programe jednotlivých obecných 
zastupiteľstiev. Veľa krát v rámci diskusie vyplynú nejaké úlohy a tie nemáme následne sledované a 
dokumentované ich plnenie. 

• Kontroly vykonávané na základe uznesení obecného zastupiteľstva 

V prvom polroku neboli žiadne. 

• Kontroly plnenia prijatých opatrení zo zistených nedostatkov vykonaných finančných kontrol 

V prvom polroku neboli žiadne. 

Komunikoval so Starostom Obce Lúka ohľadne funkcie riaditeľky ZŠ; riaditeľke končilo funkčné obdobie 

k 30.4.2025, ktorú Starosta Obce Lúka poveril funkciou riaditeľky od 1.5.2025 do výberového konania, 
max na 6 mesiacov; výberové konanie na riaditeľku bolo vyhlásené 29.4.2025, pričom mohlo byť 
vyhlásené aj skôr, 2 mesiace pred uplynutím funkčného obdobia riaditeľky; komunikoval s pani z 

regionálne úradu školskej správy a všetko je v poriadku; ostatné kontroly na základe uznesení Obecného 
zastupiteľstva nemal, tak nemal čo naviac kontrolovať. 

Starosta Obce Lúka: nie je štandardné, aby riaditeľ základnej školy bol vymenovaný od 1.5.; lepšie je od 
1.7. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: malo sa vyhlásiť výberové konanie v marci 2025 s vymenovaním od 1.7.; 
Starosta Obce Lúka má právo určiť vymenovanie od 1.7.. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/56/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra v prvom polroku 2025. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/56/2025. 

13. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lúka na 1.7.-31.12.2025 - 

schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Hlavnému kontrolórovi Obce Lúka. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: predložil poslancom Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 
1.7-31.12 2025. 

Kontrolná činnosť je vykonávaná v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov, zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, zákona č 357/2015 Z. z. 
o finančnej kontrole a audite v znení neskorších predpisov, zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov, §18 f, ods. 1 pism. B) zákona SNR 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
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Kontrola hospodárenia obce 

Pravidelná mesačná kontrolná činnosť: 

• Došlé faktúry 

• Výpisy bankových účtov,  

• Koncové stavy na bankových účtoch 

• Pokladňa  

Pravidelná kvartálna kontrolná činnosť: 

• Došlé a vyšlé faktúry (skutočný stav s účtovným) 

• Hlavná účtovná kniha 

• Čerpanie rozpočtu obce 

Ostatná kontrolná činnosť: 

• Kontrola čerpania dotácií z rozpočtu obce 

• Kontrola pracovných zmlúv a dohôd o vykonaní práce 

• Kontroly vykonávané na základe uznesení obecného zastupiteľstva 

• Kontroly plnenia prijatých opatrení zo zistených nedostatkov vykonaných finančných kontrol 

• Vypracovanie plánu kontrolných činností na 1.polrok 2026 

• Vypracovávanie správ kontrolnej činnosti 

Zmeny plánu kontrolnej činnosti môžu nastať v prípade závažnosti a množstva zistených nedostatkov a z 
toho vyplývajúceho časového rozsahu jednotlivých kontrol, resp. sa vyskytnú okolnosti na základe 
ktorých sa bude potrebné vykonať iné náhodné kontroly. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/57/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.7.-31.12.2025. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/57/2025. 

14. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy, byt č. 3, NBD 264 – schválenie; Žiadosť o 

predĺženie nájomnej zmluvy, byt č. 4, NBD 264 – schválenie; Žiadosť o predĺženie 

nájomnej zmluvy, byt č. 7, NBD 264 – schválenie 

Starosta Obce Lúka udelil slovo JUDr. Stanislave Zervanovej. Ide o nájomníkov: Jozef Bak, Peter Pomajbo 
a Matej Cibik. 

JUDr. Stanislava Zervanová: oboznámila prítomných, že všetci žiadatelia majú všetky svoje záväzky voči 

Obci Lúka uhradené a predložené žiadosti majú všetky potrebné prílohy; nájomné platia žiadatelia načas, 
vyúčtovanie za používanie bytov majú uhradené; navrhla, aby poslanci všetky žiadosti schválili; nájom je 
navrhnutý na obdobie od 1.10.2025 do 31.3.2028; dátumu sú navrhnuté tak, aby zmluvy pre jednotlivé 
nájmy v jednotlivých bytovkách boli v jednom období. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 
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UZNESENIE č. U/58/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy pre žiadateľa: Jozef Bak, byt č. 203 v NBD 264 na obdobie od 1.10.2025 do 
31.3.2028. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/58/2025. 

UZNESENIE č. U/59/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy pre žiadateľa: Peter Pomajbo, byt č. 204 v NBD 264 na obdobie od 1.10.2025 
do 31.3.2028. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/59/2025. 

UZNESENIE č. U/60/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

predĺženie nájomnej zmluvy pre žiadateľa: Matej Cibik, byt č. 207 v NBD 264 na obdobie od 1.10.2025 do 
31.3.2028. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/60/2025. 
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15. Príjmy a výdavky Obce Lúka na materskú školu v zriaďovateľskej kompetencii Obce 

Lúka v roku 2024 

Starosta Obce Lúka udelil slovo Zuzane Frťalovej ekonómke Obecného úradu Obce Lúka. 

Zuzana Frťalová: poslancom boli zaslané podklady k tomuto bodu; Obec Lúka všetky finančné 
prostriedky určené pre materskú školu zo štátu previedla základnej škole, ale tieto boli nesprávne 
zaúčtované, nie na MŠ ale na ŠJ; podľa zaúčtovania ale pracovníčky štátu akoby videli, že určené peniaze 

neboli čerpané materskou školou; poslanci musia zaujať stanovisko, či peniaze boli alebo neboli 
presunuté v správnej výške; uznesenie je navrhnuté tak, že Obec Lúka financie od štátu v plnej výške 
previedla škole; zo strany Obce Lúka k pochybeniu neprišlo. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: v RISSAMe je viditeľné čerpanie MŠ vo výške cca 50 000,- eur a nie vo výške 
70 790,98 eur. 

Poslanec Miroslav Jánošík: podľa neho by nemali prijať žiadne uznesenie, lebo Obec Lúka poskytla všetky 
financie Základnej škole presne tak, ako ich mala poslať. 

Starosta Obce Lúka: malo by sa prijať uznesenie. 

Poslanec Miroslav Jánošík: ak je pochybenie v účtovaní v základnej školy, toto účtovanie by si mal štát 
skontrolovať sám, priamo na škole. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: ak by sa uskutočnila kontrola v účtovaní základnej školy zo štátu, mohlo by 
sa stať, že Obec Lúka by musela vrátiť rozdiel, aj keď Obec Lúka všetky finančné prostriedky previedla 
základnej škole. 

JUDr. Stanislava Zervanová: navrhnuté uznesenie je presne citované podľa podkladov, ktoré boli Obci 
Lúka zaslané. 

Zuzana Frťalová: rozpočet Základnej školy s materskou školou Lúka na rok 2024 bol zle navrhnutý, preto 
došlo k týmto nezrovnalostiam. 

Starosta Obce Lúka dal o tomto bode hlasovať. 

UZNESENIE č. U/61/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Lúke 

- schvaľuje 

Stanovisko Obce Lúka ako zriaďovateľa materskej školy v Lúke, že Obec Lúka poskytla materskej škole v 
zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Lúka finančné prostriedky v plnej výške 70 790,98 eur. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/61/2025. 

16. Interpelácie poslancov 

Starosta Obce Lúka požiadal poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Lúka o ich interpelácie. 

Nikto z prítomných poslancov nepredložil žiadnu interpeláciu ani písomne ani ústne. 

17. Diskusia 

Starosta Obce Lúka otvoril diskusiu. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: zasadnutia Obecného zastupiteľstva sú veľmi dlhé, diskusia je neskoro 

večer, všetci sú už veľmi unavení; navrhol urobiť plán zastupiteľstiev na konkrétny kalendárny rok resp. 
aby sa zasadnutia obecných zastupiteľstiev konali častejšie, aby sa neprerokovávalo toľko veľa bodov, aby 
bolo menej bodov, aby bola kvalitnejšia príprava zasadnutí; dôvodom je, že obecné zastupiteľstvá trvajú 
veľmi dlho. 
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Starosta Obce Lúka: nie je problém navrhnúť plán zastupiteľstiev, ale potom by vznikol problém so 
zmenou ich termínu; môžu sa zvolávať zastupiteľstvá častejšie; podľa zákona sa majú obecné 
zastupiteľstvá konať minimálne jedenkrát za tri mesiace. 

Poslanec Miroslav Jánošík: posledné zastupiteľstvá mali štyri body a boli efektívne; navrhol, že keď sa 
nazbiera 10 bodov, Starosta Obce Lúka by mal zvolať zasadnutie Obecného zastupiteľstva Obce Lúka. 

Poslanec Miroslav Jánošík: dopytoval sa ohľadne meračov tepla, prečo školská jedáleň nemá merače, 
kedy budú namontované. 

Starosta Obce Lúka: tento problém sa začal riešiť pred rokom a pol; hľadal sa dodávateľ, ktorý by to 
urobil čo najlacnejšie; školník Ján Pavlus navrhol, že by to urobil sám; oslovil nejakých dodávateľov, ale 
cenové ponuky boli vysoké; poslanec Pavol Šprlák-Zmora odporučil firmu Detmar, ktorá poslala ponuku a 
Obec Lúka tejto firme poslala objednávka 15.5.2025; do dnešného dňa sa firma neozvala. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: o tom, že toto chcel urobiť školník Ján Pavlus, poslanci neboli informovaní; 
zadanie bolo komplikované, preto jedna firma odstúpila, tak oslovil spolu so Starostom Obce Lúka firmu 
Detmar. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: navrhol, že keď sa firma Detmar do dvoch týždňov neozve, objednávka sa 
zruší a bude sa hľadať niekto iný. 

Starosta Obce Lúka: navrhol, že sa opätovne skontaktuje s firmou Detmar. 

Poslanec Miroslav Jánošík: opätovne sa vyjadril k zasadnutia obecného zastupiteľstva, aby mali 
maximálne 10 bodov; aj dnes je veľa hodín, práve sa rieši diskusia, v rámci ktorej chcú poslanci predniesť 
Starosti Obce Lúka podnety od občanov, ale nie je na to dostatok času. 

Starosta Obce Lúka: štyri hodiny na zasadnutie zastupiteľstva zo sedemnástimi bodmi nie je veľa, ale 

záleží od všetkých, ako dlho sa diskutuje o jednotlivých bodoch. 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: keby nebola kvalita podkladov dnešného zastupiteľstva taká dobrá, dnešné 
zasadnutie by trvalo do druhého dňa. 

JUDr. Stanislava Zervanová: dnešné zastupiteľstvo pripravovala s kolegyňou od pondelka, zabralo to veľa 
času. 

Starosta Obce Lúka: pochválil pracovníčky Obecného úradu, ktoré pripravovali podklady; keby tu tieto 
pracovníčky neboli, neboli by ani podklady 

Hlavný kontrolór Obce Lúka: keby pracovníčky takto kvalitne nepripravili podklady na dnešné 
zasadnutie, zasadalo by sa tri dni. 

Starosta Obce Lúka: nemá problém zvolávať zasadnutie, keď bude potrebné prediskutovať desať bodov. 

Poslanec Miroslav Jánošík: chceli sa rozprávať aj ČOV, ale nie je na to dostatok času. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: nekosí sa s mulčovačom tak často, ako sa kosievalo. 

Starosta Obce Lúka: nemulčuje sa tak často, ako minulý rok; tento mesiac sa mulčovalo asi 10 hodín; t. 
č. je zamestnaný. 

Poslanec Ing. Oliver Kačina: dopytoval sa, či sa budú tento rok organizovať Hody Obce Lúka, lebo do 
konania Hodov sa poslanci na zasadnutí už nestretnú. 

Starosta Obce Lúka: Hody sú v pláne, ale v tom čase sú Beckovské slávnosti, tak je možné, že to ovplyvní 
návštevnosť obecných Hodov. 

Starosta Obce Lúka: budúci týždeň bude vyhlásené nové výberové konanie na riaditeľku Základnej školy 
s materskou školou Lúka, lebo predchádzajúce výberové konanie nebolo úspešné; reproduktor je k 
dispozícii za 150,- eur spolu s mikrofónom; zomrel p. Výrobík, Lúka 191, Obec Lúka bola určená ako 

majetkový opatrovník; Obec Lúka uhradila náklady na pohreb vo výške 860,- eur, lebo s jeho rodinnými 
príslušníkmi sa nedá skontaktovať; náklady za pohreb si Obec Lúka bude nárokovať v rámci dedičského 
konania; pán Výrobík mal na to finančné prostriedky na svojom bankovom účte, ktorý mala pod správou 
Obec Lúka; Obec Lúka si nebude môcť nárokovať na príspevok na pohreb, lebo tento príspevok je určený 
iba pre fyzické osoby; prenájom za telocvičňu bol vo výške 1 705,- eur, riaditeľka Základnej školy tieto 
peniaze odovzdala Starostovi Obce Lúka a boli vložené do pokladne obce; tieto peniaze budú použité na 

brúsenie parkiet. 

Pán Meliš: v predchádzajúcej zápisnici nie je uvedené, čo predniesol v rámci diskusie; stále nie je 
poriešený problém s odparkovanými autami, ktoré sú tam už asi 15 rokov; cesty v Hornom konci sú v 
katastrofálnom stave, nikto neporiadok v Hornom konci nerieši; štyri mesiace sa rieši iba priechod pre 
chodcov; žiadal, aby sa v zápisniciach uviedlo to, čo sa aj na zasadnutí hovorí; tiež treba upratať výpust 
do potoka z potrubia. 

Poslanec Palov Šprlák-Zmora: poslanci problém s odparkovanými autami už riešili so Starostom Obce 
Lúka, je to uvedené aj v zápisnici; dávali mu odporúčanie, aby sa odparkované autá riešili ich 
odstránením, ako aj cesty v Hornom konci, aby sa opravili. 
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Poslanec Miroslav Jánošík: ako poslanci môžu dať Starostovi Obce Lúka odporúčania, čo aj urobili; čistiť 
potok a priepust Obec Lúka nemôže, lebo je vo vlastníctve Povodia Váhu, to, že občania potok sami 
vyčistia, to je jedna vec, ale Obec Lúka potok vyčistiť nemôže, lebo sú tam hniezda rýb, ktoré by sa mohli 
poškodiť; Starosta Obce Lúka mal kvôli tomu Povodie Váhu; súhlasil., že vraky je potrebné odstrániť a 
tento problém sa rieši už dva roky. 

Pán Meliš: prečo sa tento problém s vrakmi neriešil už dávnejšie. 

Poslanec Miroslav Jánošík: tento problém sa riešil aj za predchádzajúceho Starostu Obce Lúka, 
upozorňovala na to aj poslankyňa Mária Kaducová. 

Poslanec Miroslav Jánošík navrhol uznesenie: 

Obecná zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starosti Obce Lúka osloviť p. Krajčíka na odstránenie dvoch osobných motorových vozidiel v Hornom 
konci dlhodobo odstavených na obecnom pozemku v jeho vlastníctve na jeho vlastné náklady. 

Starosta nechal o tomto návrhu hlasovať. 

UZNESENIE č. U/62/2025 

Obecná zastupiteľstvo v Lúke 

- odporúča 

Starosti Obce Lúka osloviť p. Krajčíka na odstránenie dvoch osobných motorových vozidiel v Hornom 
konci dlhodobo odstavených na obecnom pozemku v jeho vlastníctve na jeho vlastné náklady. 

Hlasovanie: 

ZA 4 hlasy   PROTI 0 hlasov  ZDRŽAL SA HLASOVANIA     0 hlasov 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
           Vladimír Vöröš 
                    Starosta Obce Lúka 
K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. U/62/2025. 

Starosta Obce Lúka: oslovil p. Krajčíka, aby ich odstránil, ale nebolo to úspešné. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: navrhol, aby aj na ostatné podnety p. Meliša obecné zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie týkajúce sa ostatných podnetov. 

Starosta Obce Lúka: komunikoval so zamestnancom Povodia Váhu, t.č. nemajú zamestnancov, ktorí by 
potom vyčistili a ten mu prisľúbil, že budúci týždeň prídu potok vyčistiť čistiacim strojom; oslovil pána 
Mališa, čo treba v Hornom konci zlepšiť. 

Pán Meliš: opraviť výpust, lepšie poukladať kocky okolo výpustu; každý rok musia družstevníci 
vyhlasovať, aby ľudia neparkovali na ceste, aby mohli prejsť cez obecnú cestu svojimi strojmi. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: dopytoval sa pána Meliša, či je ešte niečo potrebné, aby prediskovali. 

Pán Meliš: upozornil, že most cez potok je v nevyhovujúcom stave, bolo by vhodné ho opraviť. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: je potrebné sa aj týmto zapodievať; v rozpočte sú na to určené aj finančné 
prostriedky. 

Zuzana Frťalová: v rozpočte je na údržbu komunikácií vyčlenených 5 000,- eur. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: navrhol preveriť stav komunikácií v Hornom konci a vyčlenených 5 000,- 
eur použiť na opravu miestnych komunikácií v Hornom konci. 

Pán Meliš: kam dávajú záhradkári neporiadok? 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: aj toto sa riešilo na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Pán Meliš: navrhol, aby sa záhradkárom zabezpečil kontajner na vývoz odpadu alebo aby si odpad 
odvážali preč. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: platia záhradkári poplatok za odpad? 
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JUDr. Stanislava Zervanová: nie, poplatok pre záhradkárov nie je uvedený vo VZN Obce Lúka; ak by sa 
mal poplatok vyrubovať aj pre záhradkárov, muselo by sa zmeniť VZN Obce Lúka ohľadne odpadu. 

Pán Meliš: pri záhradkách sa kopí odpad; keby tam začalo horieť, zhorí mu aj jeho dom; navrhol uložiť do 
záhradkárskych osád 8 kubíkové kontajnery. 

Poslanec Pavol Šprlák-Zmora: odpad od záhradkárov by sa mal určite riešiť; aspoň by sa ponížili príjmy za 
komunálny odpad. 

18. Záver 

Na záver sa Starosta Obce Lúka poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva Obce Lúka a rozlúčil sa s nimi. 

Začiatok zasadnutia: 18:10 hod.          Koniec zasadnutia: 22:46 hod. 

Zapísal: JUDr. Stanislava Zervanová 

Overil: Mária Kaducová        ______________________ 

Overil: Pavol Šprlák-Zmora       ______________________ 

Vladimír Vöröš 
Starosta Obce Lúka 


